《单词百科:organo是什么意思?organo怎么发音?organo的解释和用法》

英语单词organo是什么意思?organo怎么读?organo怎么发音?瑞鸿网为您整理了organo的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

organo怎么读

organo的读音:[' :g n]

organo的意思

1、adj.有机金属的;

organo的双语例句

1. Organo-metallic appendages cradled each pod and radiated branches that connected to banks of two-meter cubes.

有机金属附着物插入每个舱内,向周围扩展的分支连接在一排两米立方体上.

2. The lubricating oils containing organo-molybdenum own the excellent properties of antifriction, antiwear, antioxidant and fuel economy.

含有机钼添加剂的润滑油具有优异的减摩性、 抗磨性、 抗氧化性和燃油经济性.

3. Properties of ethoxyl and hydroxyl containing organo-silicone copolymerized with alkyd resin were studied.

研究了乙氧基 羟基 硅树脂与醇酸树脂共聚物的性能.

4. It is a quality material such as preparation of organo bentonite GCL and so on.

可以在诸多领域应用,尤其是制备有机膨润土等高附加值产品的优质原料.

5. A kind of organo-molybdenum composite lubricant based on 650 SN mineral oil was prepared synthesis methods.

以矿物基650SN油作为基础油,采用复配技术制备了有机钼复合润滑剂.

6. Several kinds of aqueous organo-metallic reactions are summarized.

综述了锌促进、促进等水相有机金属反应.

7. The recent progress, development trend and application of hyperbranched organo silicon polymer (HOP) were reviewed.

综述了超支 化有机 硅的最新研究进程、发展趋势以及在各个领域的应用.

8. The organo functional groups will react with the resin. ruihongy

有机官能团将与树脂反应.

以上是瑞鸿网为您整理的organo怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于organo

的用法、organo的释义、organo的相关详情请点击:https://dict.ruihongw.com/organo